
 

Kraków, 7 maja 2025 roku  

 

Do Aleksandra Miszalskiego  

Prezydenta Miasta Krakowa  

pl. Wszystkich Świętych 3-4  

30-004 Kraków  

 

Dotyczy: przejęcia Szpitala Miejskiego Specjalistyczny im. Gabriela Narutowicza przez inną 
jednostkę. 

 

INTERPELACJA 

Szanowny Panie Prezydencie,  

W oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku (Dz. U. 
1990 Nr 16 poz. 95 z późniejszymi zmianami), zwracam się do Pana z interpelacją w sprawie 
planów przejęcia Szpitala Miejskiego Specjalistyczny im. Gabriela Narutowicza przez inną 
jednostkę. 

Wobec pojawiających się w mediach informacji o planach przejęcia Szpitala Miejskiego 
Specjalistycznego im. Gabriela Narutowicza przez inną jednostkę tj. szpital wojskowy, w tym 
wypowiedzi medialnych prezydenta Kracika o jego odbytych rozmowach z przedstawicielami 
MON i etapie prac w tym zakresie,  uprzejmie proszę o informacje: 

1. Dlaczego planowane jest przejęcie szpitala miejskiego przez resort obrony i włączenie 
w struktury szpitala wojskowego? Jakie MON podaje uzasadnienie? 

2. Kiedy Prezydent dowiedział się o tych planach? Proszę o wskazanie przynajmniej 
odpowiedniego miesiąca i roku.  

3. Jaki jest etap ustaleń? Czy jest przyjęty harmonogram włączenia? 
4. Proszę o wskazanie jakie oficjalne pisma w tej sprawie wpłynęły do Prezydenta (od 

Szpitala Narutowicza, Szpitala Wojskowego, od MON), wraz ze wskazaniem daty ich 
wpływu.  

5. Proszę o udostępnienie wyżej wymienionych pism, jeśli to konieczne po wyłączeniu 
z nich informacji niejawnych.  

Z wyrazami szacunku, 

Aleksandra Owca 

 


